

# 受惡劣天氣影響的駕駛考試安排

如天文台懸掛 8 號或以上風球，或發出黑色暴雨警告訊號，所有類別的駕駛考試（包括筆試及路試）將改期。

若該等訊號於上午 7 時仍然生效，所有定於當日下午 1 時前舉行的駕駛考試將會取消；若該等訊號於上午 11 時 30 分仍然生效，當日下午的所有考試亦會取消。考生無需親往考試中心報到，本署會主動通知新編定的考期。

如黑色暴雨警告訊號是於辦公時間內（即上午 8 時 30 分至下午 4 時 30 分）發出，則所有駕駛考試將會暫時停止。如黑色暴雨警告訊號於辦公時間內除下，運輸署會因應路面情況逐步回復進行所有駕駛考試（不適用於電單車駕駛考試）。

有關電單車路試，在天文台懸掛 8 號或以上風球，或發出黑色/紅色/黃色暴雨警告訊號後，即使該等訊號於當日稍後時間除下，考生若受天氣影響而未能親往考試中心報到，本署亦會主動通知新編定的考期。

若考試被取消的考生在原定考期後 2 星期內仍未收到新考期通知，請致電 2771 7723 與本署職員聯絡。

## Driving Test Arrangement under Bad Weather

If either typhoon signal no. 8 or above is hoisted or black rainstorm warning signal is issued, driving tests of all vehicle classes (including written test and road test) will be rescheduled.

If such signals are still **hoisted at 7:00 a.m., all driving tests scheduled before 1:00p.m. will be cancelled.** If such signals are still **hoisted at 11:30a.m., all driving test in the afternoon session will also be cancelled.** Candidates who are scheduled to take driving test do not have to report to the test center in person. Affected candidates would be approached and notified by our staff of the new appointment arranged.

If the black rainstorm warning signal is issued during service hours (i.e. 8:30a.m. – 4:30p.m.), all driving tests will be suspended. If the black rainstorm warning signal is lowered during service hours, the driving test service will resume, depending on the on-road traffic conditions (not applicable to road test of motorcycles).

For road test of motorcycles, once either typhoon signal no. 8 or above is hoisted or black/red/amber rainstorm warning signal is issued, even if such signals are lowered later on the day, in case candidates are unable to report to the test center in person due to weather condition, they would be approached and notified by our staff of the new appointment arranged.

For candidates (whose driving test was cancelled) do not receive the new appointment 2 weeks after the original test date, please contact our staff at 2771 7723.